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DATUM:   25 februari 2025 

LOCATIE:  clubhuis 

AANWEZIG:   72 leden incl. 6 bestuursleden 

AFMELDINGEN: 11 leden 

_______________________________________________________________________________ 

 

1. Opening van de 15e vergadering; mededelingen 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom op de 15e vergadering van de vereniging.  

Hij vermeldt de namen van de 11 leden die zich afgemeld hebben.  

Er zijn op voorhand twee schriftelijke vragen/voorstellen ingediend door Wil Hoebergen. 

Deze zullen hierna bij punt 1 en bij punt 11 behandeld worden. 

De Jeugdcommissie zal ons in de pauze bijpraten over het jeugdplan. De agenda wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

 

De voorzitter stelt het bestuur voor en vermeldt de volgende activiteiten van het bestuur het  

afgelopen jaar en het komende jaar.  

Het bestuur heeft elf keer vergaderd. Een afvaardiging van het bestuur heeft de twee 

ledenvergaderingen en workshops van de NGF bijgewoond. Verder is er onder meer 

vergaderd met de agendacommissie en met de commissievoorzitters. De linking pins binnen 

de bestuur hebben vergaderingen van ‘hun’ commissie bijgewoond. Er is een 

‘benen-op-tafel’-overleg geweest met het management.  

Er is overleg geweest met de NGF inzake Players 1st, een onderzoeksmethode/ 

enquêtesysteem dat de GVR en de vereniging in zullen gaan zetten dit jaar. Eerst is de 

invoering van de nieuwe software afgewacht; de daarvoor ingestelde commissie bestuur/GVR 

komt binnenkort bij elkaar.  

Verder is er overleg geweest tussen het management en een afvaardiging van het bestuur 

over de nieuwe software, die eind vorig 2024 in gebruik is genomen. Golfspot (administratie) 

en Teecontrol (starttijden boeken) werken inmiddels probleemloos. Golfgenius (wedstrijden) 

is nog iets lastiger, maar de behoefte van de leden aan ondersteuning wordt minder. 11.000 

banen werken er wereldwijd mee, dan zal dat bij ons zeker ook lukken. Rens van der Schouw 

en Pierre van Lier hebben er enorm hard aan getrokken. Zij zijn voorbereid op nieuwe vragen 

van leden die straks uit de ‘winterslaap’ komen. De voorzitter verwijst naar de website met 

de FAQ’s. Vragen en suggesties zijn welkom (zie het gepubliceerde mailadres). De infosessies 

blijven.  

Er is in 2024 overleg geweest met de jeugdcommissie over het jeugdplan, waarover in de 

pauze meer, en met de Hcp-54-commissie. In verband met het feit dat het theorie-examen 

tegenwoordig digitaal op elk gewenst moment kan worden afgelegd is er voor 2025 voor de 

cursisten een plan geschreven door Will van de Moosdijk en Rens van der Schouw met daarin 

halverwege een ‘les’ etiquette op de Gezandebaan met de introductiecommissie, ook ter 
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introductie van de cursisten in de vereniging. Ook maakt een regeltheorieles in de baan 

onderdeel uit van het plan.  

Er is in 2024 ook overleg geweest met de vertrouwenscontactpersoon (Vcp). Zij heeft diverse 

commissies bezocht, haar rol uitgelegd en informatie opgehaald die zij gedeeld heeft met het 

bestuur. Zij heeft een aantal suggesties en aanbevelingen aan het bestuur gedaan. Er zijn 2 

meldingen geweest bij de Vcp in 2024. Mede naar aanleiding van het document van Wil 

Hoebergen waarin hij verzoekt om de aanstelling van een tweede vertrouwenspersoon, welk 

document woordelijk door de voorzitter wordt voorgelezen, meldt de voorzitter het 

volgende. Een afvaardiging van het bestuur en de Vcp hebben in januari jl. een webinar van 

de NGF gevolgd. Naar aanleiding daarvan wordt in de loop van dit voorjaar overleg met de 

Vcp gevoerd over een nadere invulling van het beleid mbt een veilig sportklimaat. Een Vcp is 

niet een vertrouwenspersoon. Een Vcp spreekt met een melder en begeleidt een melder 

eventueel naar een volgende stap, die afhankelijk is van de aard van de melding. Dat zou o.a. 

kunnen zijn doorverwijzing naar het Meldpunt Integriteit van de NGF via het bestuur 

(verplicht bij seksueel grensoverschrijdend gedrag). De later deze avond te behandelen 

statutenwijziging heeft te maken met een veilig sportklimaat, aangezien door deze wijziging 

de leden o.a. worden gebonden aan de tuchtreglementen van de NGF die daar betrekking op 

hebben. Het bestuur heeft intern al eerder kort gesproken over de mogelijke benoeming van 

een tweede vertrouwenscontactpersoon (Vcp) (en dat is niet een vertrouwenspersoon, zie 

hiervoor) en zal daarover verder in gesprek gaan, ook met de Vcp. Daarna zal het bestuur 

daar een besluit over nemen en dat meedelen binnen de vereniging. Met dank voor de 

suggestie aan Wil Hoebergen. 

In het TC-reglement voor 2025 voor de competitieteams zijn de bijdragen aan de teams 

gewijzigd in die zin dat er wel nog bijdragen worden gedaan voor trainingen, maar niet meer   

voor kleding etc. De afgelopen competitie is onmin geweest in een team en er zijn problemen 

geweest bij de samenstelling van enkele teams voor de competitie 2025. Daarbij waren er 

helaas alleen maar verliezers. Het bestuur heeft bilaterale gesprekken gevoerd en een 

gesprek met een team gehad. Om handvatten te geven voor het geval zich weer problemen 

binnen een team of bij een teamsamenstelling mochten voordoen is nu reeds een 

TC-reglement voor de competitie in 2026 ontworpen, dat na de competitie in de zomer van 

dit jaar gepubliceerd zal worden. Er wordt bij de teamsamenstelling in de toekomst geen 

rekening gehouden met persoonlijke bezwaren en er zijn o.a. regels geformuleerd over hoe te 

handelen bij ernstige problemen in een team. Veel dank aan de TC die hier hard aan gewerkt 

heeft. 

Het bestuur heeft verder een Protocol ereleden/leden van verdienste opgesteld. 

En het bestuur heeft de statutenwijziging voorbereid die later aan de orde komt. 

De vereniging heeft ingezet en wil zich inzetten op het werven van meer jonge leden. Hopelijk 

levert de samenwerking met de Joost Luiten Foundation (JLF), waarover in de pauze meer, 

jeugdleden op. Club Zondag, die in 2025 doorgaat, levert hopelijk ook jonge leden op. De 

gemiddelde leeftijd van het totale ledenbestand is iets gedaald.  
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Feestweek 2025 (21-24 mei a.s.): Raymond Koster vertelt over de komende 

jubileumactiviteiten in verband met het 25-jarig bestaan van de Gezandebaan en het 15-jarig 

bestaan van de vereniging. De activiteiten zullen in de feestweek allemaal op de 

Gezandebaan plaatsvinden. De afsluiting is een Wooldstockfestival.  

 

2. Terugblik 2024 

Aan de hand van een PowerPointpresentatie neemt de voorzitter de activiteiten en 

wedstrijden van het afgelopen jaar door. Deze zijn ook terug te vinden in het jaarverslag 

2024, dat voor het grootste deel door de voorzitters van de commissies is geschreven. Daar 

wordt kortheidshalve naar verwezen. In aanvulling daarop vermeldt de voorzitter onder 

meer: 

-  Ook dit jaar is er een openingswedstrijd op 8 maart a.s.  

- Helaas kon er eind 2024/begin 2025 maar één putwedstrijddag doorgaan vanwege de 

weersomstandigheden.  

- Helaas dit winterseizoen 2024/2025 ook veel uitval van de wintermaandagcompetitie 

vanwege het weer. 

- Er waren 170 deelnemers aan Club Zondag. Het leverde veel nieuwe cursisten bij Stijn op. 

Club Zondag wordt als gezegd wegens succes voortgezet in 2025. 

-Tijdens Bird Watching Day zijn 42 vogelsoorten gespot. Dank aan Rudolf Raymakers voor de 

leuke stukjes op de website. 

- De nieuwe marhallauto is positief ontvangen. De marshalls hebben kinderziektes zelf 

verholpen en extra’s aangebracht. 

-Tijdens de natuurwandeling zijn blote billetjes gezien (een soort zwam) en een spotvogel. 

- De Handicartwedstrijd heeft € 1.700 voor de Stichting Handicart opgebracht.  

- Hans Bidlot maakte een hole-in-one tijdes de strokeplaykampioenschappen. 

- Het Open Sunsettoernooi met diner op de baan is een blijvertje. Het was zonovergoten met 

op het einde onweer. Er werden 2 afzonderlijke lussen gespeeld met winnaars op lus 1 Ruben 

en Lieke van Someren en op lus 2 Dolly en Theo Lankhorst. 

- Tijdens de matchplaykampioenschappen werden bij de heren 103 wedstrijden gespeeld en 

bij de dames 63 wedstrijden.  

- Aan de jeugdkampioenschappen deden 21 jeugdleden mee.  

- Op de finaledag van de PAR3-contest was er muziek en drank op hole 9.  

- Op 29-9 deden 60 kinderen mee aan de GolfSixes League Poule. 

- De winnaars van de Woold Masters wonnen een golfkledingbon, beschikbaar gesteld door 

de families Van Eijk en Manders. 

- De Ladiesday Slotdag was een Monkeytoernooi (1 stok per speler, 4 per flight). 

- Op de dag van de Moonlightgolf voor de jeugd werden ook de tegels gelegd door de 

Jeugdclubkampioenen. 

- Er waren meer dan 100 deelnemers aan het welverdiende, overheerlijke vrijwilligersdiner. 

Onze vrijwilligers zijn onontbeerlijk voor de club. 

- Glowgolf bleek moeilijk te zijn: het was echt heel donker en afstand schatten was moeilijk. 
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De voorzitter bedankt alle commissies heel hartelijk voor de organisatie van de evenementen, 

wedstrijden en overige activiteiten. 

3. Beleid, beleidsplan 2024-2029 

Raymond Koster licht het beleid(splan) toe: Aan de speerpunten die er al lagen is meer 

inhoud en vorm gegeven door middel van het beleidsdocument. Het gaat over: waar staan 

we voor, waar gaan we voor? En wie heeft welke rol? Communicatie met de leden is heel 

belangrijk en daarom gaan we actief informatie ophalen met Players 1st. De doelstelling is: de 

betrokkenheid verhogen over de volle breedte, door inzet als vrijwilliger, het zich gehoord en 

gezien voelen. Doel is ook: nieuwe jonge leden aantrekken. Het Jeugdplan begint successen 

af te werpen. Er zijn 2 projecten gestart met hulp van de Joost Luiten Foudation (waarover in 

de pauze meer) die tot doel heeft: jongeren zelf een beeld te laten vormen over golf. Verder 

zijn recreatief golf en competitief golf beide belangrijk. Er zijn middelen omdat het vermogen, 

voor zover dat niet aangehouden hoeft te worden, ervoor ingezet kan worden. Een veilig 

sportklimaat is erg belangrijk.  

De voorzitter verwijst in dat verband naar hetgeen over de Vcp is gezegd bij punt 1. 

De voorzitter legt het beleidsplan voor ter goedkeuring. De aanwezige leden keuren het plan 

goed door middel van applaus. 

  

4. Notulen AV 2024 

De notulen worden vastgesteld en goedgekeurd. Dank aan de secretaris. 

De reactie op de vragen van Theo Lankhorst en Jan Liebregts over de bijdrage aan de 

competitieteams is verwerkt in het TC-reglement 2025.  

In de notulen is de vraag van Jan Pieterse vermeld over de greenfee voor voorspelers. Deze 

vraag is besproken met de GVR. Dit jaar krijgen de voorspelers 30% korting op de greenfee na 

14.00 uur. Dit is overigens een kwestie waar (het bestuur van) de vereniging geen 

zeggenschap over heeft.   

 

5. Jaarverslag 2024 

Dit wordt vastgesteld en goedgekeurd met dank aan de voorzitters van de commissies en de 

secretaris.  

Opmerking van Michel Rijks met betrekking tot het verslag van de Evco: Jan Hoogendam én 

Don Frencken zijn beiden toegetreden tot de Evco.  

 

6. Financieel verslag 2024 en begroting 2025 

De penningmeester licht de jaarcijfers 2024 toe aan de hand van de powerpoint-dia’s. 

De penningmeester licht de begroting 2025 toe.  
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Er worden nog enkele vragen door de penningmeester beantwoord. De begroting wordt met 

applaus goedgekeurd. 

7. Bevindingen kascommissie 

Jan Liebregts: De penningmeester houdt het allemaal perfect bij. Het is een kunststukje. Ga 

zo door Piet! De kascommissie heeft geen enkele opmerking. Graag applaus voor de 

penningmeester en het advies aan de vergadering om het jaarverslag goed te keuren. Een 

warm applaus van de aanwezigen voor de penningmeester volgt. Een door genoemde 

kascommissieleden ondertekend jaarverslag bevindt zich in de administratie bij de 

penningmeester. Het bestuur wordt door de vergadering gedechargeerd voor het gevoerde 

financiële beleid.    

 

8. Benoeming leden kascommissie 2024 

Volgens art. 15, lid 4 van de Statuten moet een kascommissie worden benoemd ter 

beoordeling van het Financieel Verslag 2024 in 2025. 

Aftredend is dhr. T.F.G. (Tom) Waals, voorgedragen wordt mw. J. (Jacky Meyer). De 

vergadering gaat akkoord met de voordracht door middel van applaus. 

 

9. Verkiezing bestuursleden 

a. Ingevolge artikel 12, lid 2 van de Statuten heeft het Bestuur (zie Bestuursverslag van 

14-01-2013, punt 14) een rooster van aftreden gemaakt en is thans  

- aftredend en herkiesbaar: dhr. J.K. (Jan Karel) Jobse 
Vanuit de vergadering is geen kandidaatstelling overeenkomstig het gestelde in artikel 11, lid 
2 van de Statuten naar voren gebracht voor de functie van een bestuurslid.  
Het applaus van alle aanwezige leden bevestigt de verkiezing. 

- aftredend en niet herkiesbaar: dhr. F. M.W. (Frank) Mouwen. 

Nu Frank Mouwen is teruggetreden stelt de voorzitter dhr. N.J. (Nick) Sandbergen te 
benoemen tot bestuurslid. Vanuit de vergadering is geen kandidaatstelling overeenkomstig 
het gestelde in artikel 11, lid 2 van de Statuten naar voren gebracht voor de functie van een 
bestuurslid.  
De verkiezing wordt met applaus van de aanwezige leden bevestigd. Nick stelt zich kort voor 

en bedankt de aanwezigen voor het in hem gestelde vertrouwen.  

 

b. Benoeming ereleden  

De voorzitter spreekt de beoogde nieuwe ereleden, Sophia van Eijk-van de Waarsenburg en 

Frank Mouwen, als volgt toe. 
‘Sophia, Jij bent een van de grondleggers van deze mooie golfbaan en belastte je destijds, zo werd mij 

verteld, in de moeilijke beginjaren o.a. met het bezoek aan de Raad van State en dergelijke en de 

organisatie daaromheen. 

Vanaf de start van de golfbaan was jij aanwezig, een van de aanspreekpunten waar iedereen op terug 

kon vallen. Je hield alles keurig in de gaten en waar nodig stuurde je vanuit managementperspectief 
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bij. 
Het was prettig samenwerken, afspraken werden altijd nagekomen. En bij onvolkomenheden of 

misverstanden werden in goed overleg zaken snel opgelost. 

Jij hebt van februari 2014 tot februari 2017 in het bestuur van de vereniging gezeten als afgevaardigde 

van de baaneigenaren; je  was de opvolger van Frans van Eijk. Je was de linking pin voor 

managementzaken in het bestuur en was altijd constructief bij het oplossen van problemen. 

Je hield je o.a. bezig met de agendacommisse en was lid van de enquêtecommissie . Ook de opzet van 

de jaarkalender kwam grotendeels op jouw conto. De open golfdag was bij jou als medeorganisator in 

goede handen. 

Vorig jaar tijdens de clubkampioenschappen matchplay kondigde je, voor ons onverwacht, je afscheid 

aan. 
Danique was ingewerkt en naast de golfbaan lonkten nog andere uitdagingen, zoals kleinkinderen en 

natuurlijk de bouw van jullie nieuwe huis. 
Ik begreep deze week dat de verhuizing een feit is; gefeliciteerd en geniet er van. 
Sophia, bedankt voor je jarenlange inzet. Het bestuur stelt de AV voor om Sophia te benoemen tot 

erelid.’ 

De vergadering stemt met luid applaus in met de benoeming van Sophia tot erelid. 

‘Frank, Ik weet dat je de volgende loftuitingen minder leuk vindt; even doorbijten dus. Golfvereniging 

Het Woold is opgericht op 17 mei 2010 en jij bent vanaf het moment van oprichting tot heden 

secretaris van de vereniging. 
Maar Frank, jouw betrokkenheid was er veel eerder dan 2010, want je was vanaf 2007 betrokken bij de 

oprichting van de golfvereniging. Je zat, samen met Harry Span, al in het voorlopig bestuur van de 

golfvereniging in oprichting. Dat was een moeilijke opstartperiode, waarin het bestuur heel veel 

onderzoek moest doen. Je hebt een belangrijke rol gehad in het tot stand komen van statuten, 

huishoudelijk reglement, gebruiksovereenkomst, gebruiksreglement en vademecum van de vereniging. 

Je legde en onderhield het contact met o.a. mentorclub Gulbergen en de NGF. 
Als ik met Frank naar de vergaderingen van de NGF ging, hadden ze daar de rode loper al uitgerold; 

iedereen kent Frank en Frank kent iedereen. 

Frank, je was een kei in : 

• het voorbereiden, uitwerken en opvolgen van de maandelijkse bestuursvergaderingen 

• het voorbereiden, uitwerken en opvolgen van de Algemene Ledenvergaderingen 

• het voorbereiden, uitwerken en opvolgen van overleg met commissies c.q. 

commissievoorzitters 

• het up-to-date houden van diverse documenten, archief en dergelijke. 

En dat 18 jaar aan één stuk. Door jouw kennis en betrokkenheid vanaf het begin van de vereniging ben 

jij de stabiele factor in het bestuur en vraagbaak voor ons allemaal. 
Het was zeer prettig met jou samenwerken. Voor onder andere je inzet voor onze vereniging heb je 

vorig jaar een terechte Koninklijke Onderscheiding gekregen. Daar doen wij vandaag nog een schepje 

bovenop: het bestuur stelt de AV voor om Frank te benoemen tot erelid.’ 

De vergadering stemt met luid applaus in met de benoeming van Frank Mouwen tot erelid. 

10. Mutaties commissies 2023 
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10 vrijwilligers hebben afscheid genomen en er zijn 12 vrijwilligers bij gekomen. Sommigen 

veranderden van functie of commissie. Verschillende vrijwilligers zitten in meerdere 

commissies. Totaal waren er eind 2024 77 vrijwilligers, onder wie 6 clubreferees.  

11. Statutenwijziging 

Vastgesteld wordt door de voorzitter dat het op grond van de statuten (artikel 22 lid 3) 

vereiste quorum, de helft van het aantal stemgerechtigde leden, niet aanwezig is. Daarom 

wordt de tweede voorwaardelijke vergadering waarvoor een uitnodiging is verzonden een 

onvoorwaardelijke. Deze wordt gehouden na de pauze.  

De voorgestelde statutenwijziging wordt nu reeds toegelicht door de secretaris. Zij verwijst 

naar de op de website gepubliceerde concept-akte en de daarbij gevoegde toelichting. Het 

gaat om het nieuw in te voegen artikel 3a. Dit artikel bevat de door de NGF dringend 

geadviseerde binding van de leden aan – kort gezegd – de statuten, de reglementen en 

besluiten van de organen van de NGF. Artikel 14.1 van de statuten van de NGF bepaalt dat de 

clubs verplicht zijn de statuten, reglementen, besluiten van de organen van de NGF en op het 

Nationaal Dopingreglement gebaseerde besluiten van de Nationale Dopingautoriteit en haar 

commissies en organen na te leven en, waar van toepassing, door hun leden te doen naleven 

door daartoe strekkende bepalingen op te nemen in de statuten (in ons geval het nieuwe 

artikel 3a dus). Opvolging van deze verplichting is van groot belang volgens de NGF, omdat - 

anders dan bij andere sportbonden het geval is - de leden van de clubs niet zelf lid zijn van de 

NGF.  

Verder wordt artikel 14 lid 7 sub b oud (voorzitter alleen bevoegd) geschrapt, omdat dit niet 

overeenkomt met hetgeen in de Kamer van Koophandel is beschreven. Artikel 14 lid 7 sub c 

oud (twee bestuursleden gezamenlijk bevoegd) wordt artikel 14 lid 7 sub b met doorhaling 

van het woord ‘andere’.   

De voorzitter leest het tweede voorstel van Wil Hoebergen woordelijk voor. Dat voorstel komt 

erop neer dat het aantal leden dat nodig is voor het uitroepen van een extra algemene 

vergadering op 10 leden wordt gesteld in plaats van 10% van de leden, zoals nu in artikel 16 

lid 4 van de Statuten staat. De voorzitter deelt mede dat het bestuur hier niet voor is. Een 

extra algemene vergadering is bedoeld voor belangrijke, zwaarwichtige kwesties waarvan een 

substantieel aantal leden vindt dat deze niet kunnen wachten tot de reguliere algemene 

vergadering. Een percentage van 10 is gebruikelijk en wordt door de notaris en de NGF 

geadviseerd. Theo Lankhorst merkt op dat 5% van de leden denkbaar zou zijn - Toine 

Manders steunt dat - , maar dat 10 leden veel te weinig is. In theorie zou dan immers voor 

iedere kwestie die door 10 leden belangrijk wordt gevonden de algemene vergadering 

bijeengeroepen kunnen/moeten worden, waardoor de vereniging feitelijk gegijzeld wordt. 

Richard Sars dient mondeling een motie in, inhoudend dat het voorstel van Wil Hoebergen 

afgewezen wordt. Deze motie wordt ondersteund door applaus van de aanwezige leden, 

waarmee het voorstel van Wil Hoebergen is verworpen. 

http://www.golfbaanhetwoold.nl


NOTULEN ALGEMENE VERGADERINGEN 2025   
                              
Gezandebaan  46 A 
5725 TN  Asten 
T.   +31(0)493 560462 

                                                                                                                                                www.golfbaanhetwoold.nl 
   
 

12. Rondvraag 

Doret Schulkes: Wat staat er in het TC-reglement 2026? Er zijn nu mensen die niet kunnen 

deelnemen aan de competitie 2025. Dat is een nare situatie en niet inclusief. De voorzitter 

legt uit dat in het TC- reglement 2026 scherp is opgeschreven wat de uitgangspunten zijn voor 

de teamindeling; er wordt geen rekening gehouden met persoonlijke bezwaren. Verder is er 

een artikel opgenomen over hoe te handelen bij ernstige problemen binnen een team, welk 

artikel is uitgewerkt in een aanvullend reglement waarin de te volgen procedure beschreven 

wordt. Richard Sars: het TC-reglement 2026 moet in september 2025 bij de aanmelding voor 

de competitie 2026 bekend zijn. Dolly Veldman: het TC-reglement 2026 zal na de competitie 

2025, waarschijnlijk in juni, gepubliceerd worden. 

Maarten van Dongen: -1 Is de bijdrage voor de competitieteams nog wijzigbaar? Ik vind dat 

de percentages van de vergoeding voor de trainingskosten af moeten hangen van de klasse 

waar een team in speelt; hoe hoger de klasse, hoe hoger het percentage. Voorzitter: voor dit 

jaar ligt het vast. Voor 2026 kan ernaar gekeken worden. 

-2 Ik mis de kusjes/bloemetjes van Hannie en de prijsjes per wedstrijd. Theo Lankhorst: 

Hannie zat er de hele wedstrijddag om geld te innen en prijsjes uit te reiken. Dat kunnen de 

mensen van de Weco niet, dat is te belastend. 

Paul Nijssen: de wintergreens zijn vervelend; het speelplezier is daardoor minder. Kunnen er 

geen wintergreens gemaaid worden? Frans van Eijk: dat is een hele grote kostenpost. 

Verenigingen die wel wintergreens maaien gebruiken de zomergreens de hele winter niet. Bij 

ons worden de zomergreens in de winter gebruikt als dat mogelijk is. Overigens speelt er 

maar een beperkte groep als er wintergreens zijn. 

Jack van der Vleuten: Ik heb gisterenavond schriftelijke vragen gestuurd naar de secretaris. De 

secretaris heeft deze echter niet ontvangen. Jack stelt daarom zijn vragen mondeling: -1 Kan 

het reglement voor de matchplaykampioenschappen worden herzien? Ik kan niet winnen van 

de hele goede spelers. Ik zou graag indeling in handicapgroepen willen, zodat je een reële 

kans hebt om te winnen. Eventueel speel je twee keer tegen dezelfde als er te weinig spelers 

in een groep zijn. Theo Lankhorst: er is een enquête gehouden onder de deelnemers. Een 

enkeling wil het systeem veranderd zien; de grote meerderheid niet. Het huidige systeem is 

daarom doorgezet. Dit jaar wordt er na afloop weer een enquête gehouden.  

-2 Voorspeelgreenfee: Ik vind dat het niet gastvrij is om veel duurder te zijn dan andere clubs. 

Frans van Eijk: Wij hebben een concurrerende hoogte van het speelrecht voor de leden en dat 

willen we zo houden. Dat kan niet als de greenfee erg omlaag zou gaan. Wij willen de eigen 

leden zoveel mogelijk laten spelen. Daarom is de voorspeelgreenfee goedkoper na 14.00 uur. 

De voorzitter: het bestuur/de vereniging gaat hier niet over. Maar het bestuur begrijpt de 

overwegingen van de GVR wel. 
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-3 Competitiekleding: hier zou korting op moeten komen als je de kleding verplicht stelt. 

Voorzitter: De kledingbijdrage vanuit de vereniging is afgebouwd vorig jaar. Richard Sars: 

maar dan moet je ook niet kleding voorschrijven. Voorzitter: het is belangrijk om uniformiteit 

uit te dragen, net als bij andere sportclubs. Er is bewust gekozen voor kleuren die altijd 

verkrijgbaar blijven.  

Jan Pieterse: De wintertees en matten zien er shabby uit. Willen de eigenaren daar volgende 

winter aandacht aan besteden?  

13. Sluiting  

De voorzitter sluit de 15e vergadering.  

PAUZE: 

Rens van der Schouw en Stijn Willekens lichten namens de Jeugdcommissie het Jeugdplan toe aan de 

hand van een powerpointpresentatie (op de website geplaatst). Zij vergelijken het oude en het 

nieuwe plan. Het nieuwe plan is bedoeld om meer jeugd aan het golfen te krijgen. De verschillen met 

het oude plan: het jaar rond en langer per keer lessen, meer activiteiten, meer spelen op de baan en 

ieder jeugdlid doet mee aan een competitie (NGF, GolfSixes, GolfNine of GolfFutures). Voor de 

GolfSixes en de GolfNine is door de Jeugdcommissie een samenwerking aangegaan met Bleijenbeek, 

Het Rijk van Nijmegen, The Duke en Geijsteren. Het GolfSixes team werd regiokampioen afgelopen 

jaar. Het plan werpt zijn vruchten af. Rens dankt Jan Pieterse voor de tip om de jeugdleden te 

attenderen op de wedstrijden van de Evco. 

De Jeugdcommissie is een samenwerking aangegaan met de Joost Luiten Foundation (JLF) met 

betrekking tot twee projecten voor 3 tot 5 jaar met als doel het werven van jeugdleden. Project 1: 

Varendonck klas 3 HAVO/VWO (Asten) met plm. 100 leerlingen per jaar met introductie in de 

gymzaal, een clinic, een wedstrijd op de PAR3-baan en een terugkomdag met familie en project 2: 

BSO Sportstuif en Leef Asten (Asten e/o): elke 2e woensdagmiddag van de maand zijn er clinics van 

april t/m oktober voor telkens een andere BSO-locatie en voor alle basisschoolleerlingen in Asten via 

Leef Asten. De kostenverdeling is 40% GVR-60% JLF. Wij zijn de eerste golfvereniging die samenwerkt 

met een BSO. De deelnemers kunnen instromen in het Jeugdplan als zij dat willen.  

Tot slot wordt aandacht gevraagd voor Beat-the-Pro op de KLM Open op 7 juni 2025, waarvoor twee 

startbewijzen te winnen zijn tijdens de feestweek op de vrijdag tijdens de PAR3 Prestige 2025 

Jubileum Cup.   

 

1. Opening van de 16e ledenvergadering vergadering  

De voorzitter opent de tweede vergadering van deze avond in verband met de 

statutenwijziging, waarvoor tijdens de eerste vergadering het quorum van het aantal 

aanwezige leden niet werd gehaald. 

 

2. Statutenwijziging, toelichting 

http://www.golfbaanhetwoold.nl


NOTULEN ALGEMENE VERGADERINGEN 2025   
                              
Gezandebaan  46 A 
5725 TN  Asten 
T.   +31(0)493 560462 

                                                                                                                                                www.golfbaanhetwoold.nl 
   
 

Voor de toelichting op de statutenwijziging wordt verwezen naar punt 11 van de 15e 

vergadering.  

De voorzitter stelt voor de statuten te wijzigen conform de concept-akte zoals gepubliceerd 

op de website en ter inzage gelegd ter vergadering. Het voorstel wordt met applaus met 

algemene stemmen aangenomen. Verwezen wordt naar het uittreksel uit de notulen van de 

algemene vergadering van heden, dat door de voorzitter is voorgelezen en dat door de 

voorzitter en de secretaris ter plaatse wordt getekend. 

 

3. De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en nodigt hen uit voor een hapje 

en een drankje. De voorzitter sluit de 16e vergadering. 

Verslag: Claudia Smeenk 
Secretaris Golfvereniging Het Woold  
(240227-Notulen AV2024.docx) 

 
 
Vastgesteld d.d.  ___ /___ /______ 
 
 
 
 
 
__________________________   __________________________ 
Voorzitter J.K. Jobse.           Secretaris C.E.L.M. Smeenk-van der Weijden 
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